Josephine Cooper Leaves Toyota

Toyota Motor North America (TMA) today announced that Josephine (Jo) Cooper, group vice president, public policy and government/industry affairs for Toyota Motor North America has announced her decision to retire effective October 1, 2010.

Ms. Cooper, who has been with the Toyota for nearly seven years, had primary responsibility for the direction of Toyota's public policy including federal and state government affairs, legislative, regulatory and compliance issues. 

“Jo’s dynamic leadership, political insight and outstanding service, have been tremendous assets to Toyota,” said Yoshi Inaba, president and chief operating office of Toyota Motor North America. “All of us thank her for her many contributions to Toyota’s success and wish her every success in the next phase of her professional career.”

Prior to joining Toyota in 2004, Ms. Cooper served for five years as president and chief executive officer of the Alliance of Automobile Manufacturers, a coalition of car and light truck manufacturers dedicated to improving vehicle safety and environmental progress.

Перевод.
Жозефина Купер покидает Тойоту.

Toyota Motor Северной Америке (ТМА) сегодня объявила, что Жозефина (Джо) Купер, вице-президент группы, государственной политики и государственных / дел промышленности  Toyota Motor в Северной Америки объявила о своем решении уйти в отставку с 1 октября 2010 года.

Г-жа Купер, которая была с Тойотой на протяжении почти семи лет, несет главную ответственность за направление государственной политики Тойоты, в том числе федерального и государственного управления делами, законодательные, нормативные и вопросы соблюдения. 

"Динамичное руководство  Джо, политическая проницательность и выдающиеся заслуги, были огромным активом Тойоты", сказал Йоши Инаба, президент и глава офиса рабочей группы Toyota Motor в Северной Америке. "Все мы благодарим ее за большой вклад в успех Тойоты и желаем ей всяческих успехов на следующем этапе своей профессиональной карьеры".

До прихода в Тойоту в 2004 году, г-жа Купер служил в течение пяти лет в качестве президента и главного исполнительного директора альянса автопроизводителей. Коалиция  автопроизводителей, направленна на усиление безопасности транспортных средств и экологического прогресса.

